
သတင္းစာစဥ္
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

အမွတ္ (၄၃)၊ ႏို၀င္ဘာ ၁၄ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

ႏို၀င္ဘာ ၇ ၊ ၂၀၁၇ 

မြန္ျပည္နယ္၊ က်ိဳက္မေရာၿမိဳ႕နယ္ 
အတြင္းတြင္ ေရွးေဟာင္းယဥ္ေက်းမႈႏွင့္ 
သဘာ၀ပတ္ဝန္းက်င္ ထိန္းသိမ္းမႈဆိုင္ရာ 
သုေတသနတစ္ရပ္ျပဳလုပ္မည္ဟု မြန္ျပည္ 
နယ္ လႊတ္ေတာ္ထံမွ သိရသည္။

အဆိုပါ သုေတသနကို မြန္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ႏွင့္ ေမာ္လၿမိဳင္တကၠသိုလ္ 
သမိုင္းဌာန၊ ပထဝီဝင္ဌာန၊ ႐ူပေဗဒဌာန၊ 

ျမန္မာစာဌာနႏွင့္ ဘူမိေဗဒဌာနတို႔မွ ဆရာ၊ 
ဆရာမတို႔ႏွင့္ပူးေပါင္း၍ ႏိုဝင္ဘာလတြင္ 
စတင္ေဆာင္ရြက္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း  မြန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဒု-ဥကၠ႒ ေဒါက္တာ 
ေအာင္ႏိုင္ဦးက ေျပာၾကားသည္။

သုေတသနျပဳရာတြင္ ေရွးေဟာင္း 
ဘုရားႏွင့္ ေက်ာက္စာမ်ား၊ ထုံးေက်ာက္ဂူ 
မ်ားႏွင့္ သဘာ၀ပတ္ဝန္းက်င္ဆိုင္ရာ၊ အင္း 
မ်ားႏွင့္ ေရပူစမ္းမ်ားစသည့္ ေခါင္းစဥ္ခြဲ 
သုံးခုျဖင့္ ျပဳလုပ္သြားမည္ ျဖစ္သည္။

သုေတသနကို ႏိုဝင္ဘာလမွ စတင္ၿပီး 
၂၀၁၈ ခုႏွစ္ ဇြန္လအထိ ၈ လ အတြင္း 
အၿပီးလုပ္ေဆာင္ သြားမည္ဟု သုေတသန 
ျပဳသူမ်ားထံမွ သိရသည္။

သုေတသနမွ ရရွိလာမည့္အခ်က္ 
အလက္မ်ားကို စာတမ္းျပဳစုသြားမည့္အျပင္ 
စာတမ္းဖတ္ပြဲတစ္ရပ္ကိုလည္း က်င္းပ 
သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သုေတသနျပဳသူ 
မ်ားက ေျပာသည္။
(ကုိးကား- daweiwatch)

မြန္လႊတ္ေတာ္ႏွင့္ ေမာ္လၿမဳိင္တကၠသိုလ္တုိ႔ ပူးေပါင္း၍ ေရွးေဟာင္းႏွင့္ 
သဘာ၀ပတ္ဝန္းက်င္ဆိုင္ရာ သုေတသနျပဳမည္

ႏို၀င္ဘာ ၉၊ ၂၀၁၇
 
ရန္ကုန္ၿမိဳ႕တြင္း ၁၁ ၿမိဳ႕နယ္အတြင္း၌ 

ဆႏၵေဖာ္ထုတ္ရန္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရမွ ပိတ္ပင္မႈအေပၚ အမ်ဳိးသားဒီမို 
ကေရစီအဖြဲ႔ခ်ဳပ္(NLD) လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္အခ်ဳိ႕က ေ၀ဖန္မႈမ်ား ရိွေနသည္။

''ဒီမိုကေရစီစံႏႈန္းေတြအရဆို ေျပာ 
စရာေတြ ျဖစ္လာတာေပါ့။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ 
NLD ရဲ႕ ေရြးေကာက္ပြဲ ေၾကညာစာတမ္းကို 
ခဏေဘးခ်ိတ္ထားဦး၊ ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတပါ 
သစၥာဆိုထားတဲ့ ၂၀၀၈ ဖြဲ႔စည္းပံုအေျခခံ 
ဥပေဒ အခန္း(၈) မွာကို  ႏိုင္ငံသားမ်ားႏွင့္ 
မူလအခြင့္အေရးနဲ႔ တာ၀န္မ်ားဆိုတာပါၿပီး 
သား ပုဒ္မ(၃၅၁)မွာ အဲဒီထက္ကို ေက်ာ္ 
လြန္တဲ့အမိန္႔ျဖစ္ေနၿပီဗ်ာ""ဟု တုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ် (ဒဂုံ-
၂)က ေျပာသည္။

တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရက ပိတ္ပင္လိုက္ 

ရန္ကုန္ ၁၁ ၿမိဳ႕နယ္၌ ဆႏၵေဖာ္ထုတ္ခြင့္ ပိတ္ပင္လိုက္သည့္အေပၚ 
NLD လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕ ေဝဖန္

သည့္ ၁၁ ၿမိဳ႕နယ္မွာ ေက်ာက္တံတား၊ 
ပန္းဘဲတန္း၊ လသာ၊ လမ္းမေတာ္၊ ဗုိလ္ 
တေထာင္၊ ဗဟန္း၊ စမ္းေခ်ာင္း၊ ဒဂုံ၊ အလုံ၊ 
မဂၤလာေတာင္ၫြန္႔ႏွင့္ ပုဇြန္ေတာင္ၿမိဳ႕နယ္္ 
တို႔ ျဖစ္သည္။

အဆုိပါ ၿမိဳ႕နယ္မ်ားအတြင္း၌ လူသြား 
လူလာထူထပ္ျခင္း၊ ယာဥ္ေၾကာပိတ္ဆုိ႔ျခင္း၊ 
အမ်ားျပည္သူမ်ား အေႏွာင့္အယွက္ျဖစ္ 
ႏိုင္ျခင္းစသည့္ အေၾကာင္းျပခ်က္မ်ားျဖင့္ 

တိုင္းေဒသႀကီး လံုၿခံဳေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာ 
၀န္ႀကီး ဗိုလ္မွဴးႀကီးေအာင္စုိးမိုးက ႏုိ၀င္ 
ဘာလ ၇ ရက္ေန႔ ရက္စြဲျဖင့္ ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ 
ကိုယ္စား လက္မွတ္ေရးထိုးၿပီး ထုတ္ျပန္ 
ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ပိတ္ပင္ခံရသည့္ ၿမိဳ႕နယ္ ၁၁ ၿမိဳ႕နယ္ 
အတြင္း၌ပါ၀င္သည့္ အလံုၿမိဳ႕နယ္မွ တိုင္း 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚႏြယ္ႏြယ္၀င္း 
က ''လံုၿခံဳေရးအရ ေဆာင္ရြက္တယ္လို႔ 
ထင္ပါတယ္။ ဒါေပမယ့္ ေရွ႕အစိုးရအဖြဲ႕ 
တုန္းကေတာင္ ဒီလိုမ်ဳိးမလုပ္တာဆိုေတာ့ 
ဒီသတင္းထုတ္ျပန္လိုက္တဲ့အခ်ိန္မွာ အံ့ၾသ 
တယ္""ဟု ဆုိသည္။

ရန္ကုန္ၿမိဳ႕တြင္း၌ ဆႏၵေဖာ္ထုတ္ရန္ 
ယခင္က တာေမြၿမိဳ႕ရိွ ဟစ္တိုင္ကြင္း၌ စီစဥ္ 
ေပးထားေသာ္လည္း လူအမ်ားစည္ကား 
ရာ ၿမိဳ႕ေတာ္ခန္းမေရွ႕ႏွင့္ မဟာဗႏၶဳလပန္းၿခံ 
တြင္သာ ဆႏၵေဖာ္ထုတ္ျခင္းမ်ား ရိွေန 
သည္။  (ကိးုကား- မဇၩိမ)

မတ္လ ၂၆ ရက္ နံနက္က ရန္ကုန္ၿမိဳ႕၊ 
မဟာဗႏၶဳလပန္းၿခံေရွ႕တြင္ အလုပ္သမားမ်ား 
ဆႏၵေဖာ္ထုတ္ေနစဥ္။
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ကရင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႔ ယခုႏွစ္ 
ဇန္နဝါရီမွ ေအာက္တိုဘာလအထိ အမ်ား 
ျပည္သူတိုင္းၾကားစာ ေရာက္ရွိလာမႈတြင္ 
အမ်ားစုမွာ ေျမယာျပႆနာျဖစ္ျပီး ၉၀ 
ရာခိုင္ႏႈန္းခန္႔ရွိသည္ဟု ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္၊ အစိုးရအဖြဲ႕၏ အာမခံခ်က္မ်ား၊ 
ကတိကဝတ္မ်ား၊ တာဝန္ခံခ်က္မ်ားနွင့္ 
တိုင္ၾကားစာ၊ အသနားခံစာဆိုင္ရာစိစစ္ 
ေရးေကာ္မတီဥကၠ႒ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္ေစာလွျမင့္ (သံေတာင္ႀကီး-၁) 
က ေျပာသည္။

၎က ''တိုင္ၾကားစာ ၅၄ ေစာင္မွာ 
ေျမယာနဲ႔ပတ္သက္တဲ့တိုင္စာ ၉ဝ ရာခိုင္ 
ႏႈန္းရွိတယ္။ လွ်ပ္စစ္မီးကိစၥနဲ႔ အျခားတိုင္ 
ၾကားတဲ့စာက ၁ဝ ရာခိုင္ႏႈန္းပါတယ္။ 
အစိုးရဌာနက သိမ္းတဲ့ေျမကိစၥေတြ၊ ေမြးျမဴ 
ေရးဇုန္ပုံစံလိုမ်ဳိးေပါ့။ တပ္ကသိမ္းထားတဲ့ 
ပုံစံမ်ဳိးေတြကို ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ကို လႊဲ 
ေပးတယ္။ က်န္တဲ့အမႈေတြကို စိစစ္ေဆာင္ 
ရြက္ဆဲပါ""ဟု ေျပာသည္။ 

တိုင္ၾကားစာ ၂၈ မႈကို အစိုးရအဖြဲ႕ထံ 
လႊဲအပ္ထားျပီး ေကာ္မတီအေနျဖင့္ ၁၂ မႈ 
ကို စစ္ေဆးေဆာင္ရြက္ေနေၾကာင္း၊ က်န္ 

၁၄ မႈကို  စိစစ္ေနဆဲျဖစ္ၿပီး အစိုးရအဖြဲ႕ 
အေနျဖင့္ စိစစ္ေဆာင္ရြက္ေနသည့္ အမႈ 
မ်ားကို ေကာ္မတီသို႔ အေၾကာင္းမျပန္ 
ေသးသျဖင့္ ေဆာင္ရြက္ေပးနိုင္မႈ အေျခ 
အေန မသိရေသးေၾကာင္း၊ ျပည္သူမ်ား၏ 
တိုင္ၾကားမႈမ်ားကို စိတ္ေက်နပ္သည္အထိ 
မွ်မွ်တတ ေဆာင္ရြက္ေပးသြားမည္ဟု 
ဦးေစာလွျမင့္က ဆုိသည္။

လက္ရွိ ကရင္ျပည္နယ္အတြင္း 
ေျမယာသိမ္းဆည္းခံရမႈအမ်ားစုမွာ အစိုးရ၊ 
တပ္ႏွင့္ ကုမၸဏီမ်ားက သိမ္းယူမႈမ်ားျဖစ္ 

သလို ေျပလည္ေအာင္ မေျဖရွင္းႏိုင္ေသး 
သည္ကို ေတြ႕ရေၾကာင္း၊ တပ္သိမ္းေျမမ်ား 
ျပန္စြန္႔လႊတ္ေသာ္ လည္း မူလပိုင္ရွင္မ်ားထံ 
လက္ဝယ္မရရွိမႈမ်ားလည္းရွိကာ ေျမယာ 
အသိမ္းခံရမႈမ်ားကို ပြင့္လင္းျမင္သာမႈရွိရွိ 
ေျဖရွင္းေပးရန္လိုသည္ဟု ေျမယာနွင့္ 
အလုပ္သမားအေရး လႈပ္ရွားေနသည့္ 
ျမန္မာႏိုင္ငံ တိုင္းရင္းလူထုတိုးတက္ေရး 
မိတ္ဖက္အဖြဲ႕ အထြေထြအတြင္းေရးမွဴး 
ဦးထြန္းျမင့္ေအာင္က မွတ္ခ်က္ေပးခဲ့သည္။
(ကုိးကား- ေကအိုင္စီ)

ႏို၀င္ဘာ ၉၊ ၂၀၁၇

ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း၌ တိုင္ၾကားစာႏွင့္ အသနားခံစာ၊ 
တင္ျပစာမ်ားႏွင့္ အထြေထြကိစၥရပ္မ်ား ေလ့လာသုံးသပ္ေရးေကာ္မတီထံ တိုင္စာေပါင္း 
(၁,၁၀၀) ခန္႔ ရွိသည့္အနက္ ဆက္လက္ေျဖရွင္းေပးရန္ တိုင္ၾကားစာ (၁၀)ေစာင္ခန္႔သာ 
က်န္ရွိေတာ့ေၾကာင္း အဆိုပါေကာ္မတီဥကၠ႒ဦးေအာင္ေက်ာ္သူက ေျပာသည္။

အဆိုပါတိုင္ၾကားစာမ်ားတြင္ ေျမယာျပႆနာကိစၥ အမ်ားဆုံးပါဝင္ၿပီး မီးလင္းေရး 
ေကာ္မတီႏွင့္ စီမံကိန္းနွင့္သက္ဆိုင္သည့္ကိစၥမ်ား ပါဝင္ေၾကာင္း သိရသည္။

လက္ရွိေျဖရွင္းရန္ က်န္ရွိေနသည့္ တိုင္စာ(၁၀)ေစာင္သည္  ခ်က္ခ်င္းေျဖရွင္း၍မရေသာ 
ေဆး႐ုံမွဆရာဝန္အား တိုင္သည့္ကိစၥမ်ဳိးျဖစ္ရာ ေဆးရုံ၏လုပ္ထုံးလုပ္နည္းမ်ားကို ျပန္လည္ 
ေလ့လာေနရေၾကာင္း၊ ခ်က္ခ်င္းေျဖရွင္း၍မရေသာ တရားဥပေဒပိုင္းဆိုင္ရာကြၽမ္းက်င္သူ
မ်ားႏွင့္ တတ္သိပညာရွင္မ်ား လိုအပ္ခ်က္မ်ားရွိေနေၾကာင္း ၎ကဆက္ေျပာသည္။

တိုင္ၾကားစာေကာ္မတီ အတြင္းေရးမွဴး ဦးေဇာ္ေဇာ္ထူးက ''ကြၽန္ေတာ္တုိ႔ ေကာ္မတီ 
ဘက္က ဒီသက္ဆိုင္ရာဌာနေတြဆီေပးပို႔လိုက္တဲ့ တိုင္စာေတြကို သူတို႔ဘက္ကလည္း 
ျမန္ျမန္ဆန္ဆန္ အေရးယူေဆာင္ရြက္ေပးတယ္၊ data ေတြလည္း ျမန္ျမန္ဆန္ဆန္သိလာ 
ရတဲ့အတြက္ ကြၽန္ေတာ္တို႔ဘက္က လုပ္ေဆာင္ရတာ ပိုၿပီးျမန္ဆန္သြားတယ္""ဟု ေျပာ 
သည္။

တိုင္ၾကားစာႏွင့္ အသနားခံစာ၊ တင္ျပစာမ်ားနွင့္ အထြေထြကိစၥရပ္မ်ား ေလ့လာသုံးသပ္ 
ေရးေကာ္မတီကို လြန္ခဲ့သည့္ ၂၀၁၆ ေဖေဖာ္ဝါရီလတြင္က်င္းပေသာ ဒုတိယအႀကိမ္ 
မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ပထမပုံမွန္အစည္းအေဝးတြင္ ေကာ္မတီဝင္(၁၁)ဦးႏွင့္ စတင္ဖြြဲ႕ 
စည္းခဲ့ၿပီး ၂၀၁၆ ခုႏွစ္ တစ္ႏွစ္အတြင္း ေကာ္မတီအစည္းအေဝးကို (၄၄)ႀကိမ္က်င္းပခဲ့ၿပီး 
ကြင္းဆင္းေလ့လာသည့္အႀကိမ္ (၂၀)ခန္႔ရွိခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။
(ကိးုကား-မြန္သတင္းေအဂ်င္စီ)

ကရင္လႊတ္ေတာ္သို႔ တိုင္ၾကားစာမ်ားမွာ ေျမယာျပႆနာ ၉၀ ရာခိုင္ႏႈန္းခန္႔ ျဖစ္ေန

တုိင္စာေပါင္း ၁,၁၀၀ ခန္႔တြင္ မြန္လႊတ္ေတာ္ 
တိုင္ၾကားစာေကာ္မတီက ေျဖရွင္းေပးရန္  
(၁၀) ေစာင္ခန္႔သာ က်န္ရွိဟုဆို



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၄၃) 
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ေအာက္တိုဘာ ၂၄၊ ၂၀၁၇

ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကိုင္းတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ဒသမပံုမွန္အစည္းအေဝးကို 
ေအာက္တိုဘာလ ၁၁ ရက္ေန႔မွ ၂၄ ရက္ 
ေန႔ထိ ၁၄ ရက္ၾကာ က်င္းပခဲ့သည္။  ဒသမ 
ပံုမွန္အစည္းအေဝးအတြင္း လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ၄၄ ဦးက ေပးပို႔တင္ျပသည့္ 

ၾကယ္ပြင့္ျပ ေမးခြန္း ၇၂ ခု၊ ၾကယ္ပြင့္မျပ 
ေမးခြန္း ၂၂ ခု၊ အဆို ၄ ခု၊ ဥပေဒမူၾကမ္း ၃ 
ခုအနက္ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၅၈ ခု၊ ၾကယ္ 
ပြင့္မျပ ၃၅ ခု၊ အဆို ၂ ခုတို႔ကို စိစစ္ေရြး 
ခ်ယ္ၿပီး ေဆြးေႏြးေမးျမန္းခဲ့ၾကသည္။

ပို႔ေဆာင္ေရး၊ ဆက္သြယ္ေရးႏွင့္ 
ေဆာက္ လုပ္ေရးဆိုင္ရာေကာ္မတီရဲ႕ အစီ 
ရင္ခံစာတစ္ခုကိုလည္း လႊတ္ေတာ္က မွတ္ 

တမ္းတင္ခဲ့သည္။ ဥပေဒမူၾကမ္းႏွစ္ခုတြင္ 
တစ္ခုကိုသာ လႊတ္ေတာ္က လက္ခံေဆြး 
ေႏြးရန္ဆုံးျဖတ္ခ့ဲၿပီး ဥပေဒျပဳေရးေကာ္မတီ 
သို႔ စိစစ္ရန္ လဲႊေျပာင္းေပးပို႔ခဲ့သည္။  

စစ္ကုိင္းတုိင္းလႊတ္ေတာ္ ဒုတိယ 
အႀကိမ္ သက္တမ္းအတြင္း ပံုမွန္အစည္း 
အေဝး ၁၀ ႀကိမ္၊ အေရးေပၚအစည္းအေဝး 
တစ္ႀကိမ္၊ အထူးအစည္းအေဝး တစ္ႀကိမ္ 
က်င္းပခဲ့ၿပီး ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၅၂၂ ခု၊ 
ၾကယ္ပြင့္မျပ ၂၁၇ ခု၊ အဆို ၁၁ ခုတို႔ကို 
တင္သြင္းေမးျမန္းခဲ့သည္။

၎တုိ႔တြင္ အ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး 
ထိ စိစစ္ၿပီး ကတိျဖစ္ေမးခြန္း ၁၈၂ ခု၊ 
အတည္ျပဳ ေအာင္ျမင္သည့္အဆို ၁၁ ခု ရွိ 
သည္။ ဥပေဒအေနျဖင့္ အသစ္ေရးဆဲြ 
အတည္ျပဳႏိုင္မႈ တစ္ခု၊ ျပင္ဆင္သည့္ဥပေဒ 
ႏွစ္ခုကို ေဆာင္ရြက္ထားၿပီးျဖစ္သည္။ 
(ကုိးကား-ဒီဗီြဘီ)

ေအာက္တုိဘာ ၂၇၊ ၂၀၁၇ 

အၾကမ္းဖက္ခံရမႈ ျဖစ္စဥ္မ်ားေၾကာင့္ 
ဘူးသီးေတာင္၊ ေမာင္ေတာ၊ ရေသ့ေတာင္ 
ေဒသ ျပန္လည္ထူေထာင္ေရးႏွင့္ ပတ္ 
သက္ၿပီး ျပည္ေထာင္စု၏ လမ္းၫႊန္ခ်က္ျဖင့္ 
ရခုိင္ျပည္နယ္အစုိးရအဖြဲ႕မွ ေဆာင္ရြက္ 
ေနသည့္ လုပ္ငန္းစဥ္မ်ားကုိ ရခုိင္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္သုိ႔ အစီရင္ခံတင္ျပၿပီး ေဆြးေႏြး 
ရန္လုိအပ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠဌ ဦးစံ 
ေက်ာ္လွက ေျပာသည္။

''အခုထက္ထိ ရခုိင္ျပည္နယ္အစုိးရ 
အဖြဲ႕အေနနဲ႔ ရခုိင္လႊတ္ေတာ္ကုိ ေျပာတာ၊ 
ဆုိတာ၊ စီစဥ္ခ်ျပတာ တစ္ခုမွမရွိေသးဘူး။ 
လႊတ္ေတာ္ကေတာ့ သူတုိ႔ဘာလုပ္မလဲဆုိ 
တာကုိ ေစာင့္ၾကည့္ေနတယ္။ အစုိးရအဖြဲ႕ 
အေနနဲ႔ ရခုိင္ျပည္မွာျဖစ္တ့ဲကိစၥကုိ ရခုိင္ 
လႊတ္ေတာ္ေရာ၊ ရခုိင္ပါတီေရာ၊ ရခုိင္မွာ 
ရွိတ့ဲ CSO ေတြကုိ ခ်ျပသင့္တယ္။ ေျပာ 
သင့္တယ္""ဟု ေျပာသည္။

ဘူးသီးေတာင္၊ ေမာင္ေတာေဒသ 
ျပန္လည္ထူေထာင္ေရးကိစၥ အပါအဝင္ 

အျခား ရခုိင္ျပည္နယ္၏အေရးကိစၥမ်ားကုိ 
ေဆြးေႏြးႏုိင္ရန္ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ပုံမွန္အစည္းအေဝးကုိ ႏုိဝင္ဘာလတြင္ 
ေခၚယူသြားမည္ဟု ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠဌ ဦးစံေက်ာ္လွက ဆုိသည္။

အဆုိပါအစည္းအေဝးတြင္ ရခုိင္ျပည္ 
နယ္အစုိးရအဖြဲ႕အေနျဖင့္ လက္ရွိလုပ္ 
ေဆာင္ေနသည့္ ဘူးသီးေတာင္၊ ေမာင္ 
ေတာျပန္လည္ထူေထာင္ေရး လုပ္ငန္းစဥ္ 
မ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ တင္ျပေဆြးေႏြးျခင္းမရွိ 
ပါက ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အေနျဖင့္ 

ေဆြးေႏြးသြားမည္ျဖစ္ၿပီး လုပ္သင့္လုပ္ထိုက္ 
သည္မ်ား ေဆာင္ရြက္သြားမည္ဟု ၎က 
ေျပာသည္။

လက္ရွိတြင္ ျပည္ေထာင္စုအစုိးရ၏ 
လမ္းၫႊန္ခ်က္မ်ားႏွင့္ အၾကမ္းဖက္ခံရမႈ 
ေၾကာင့္ ပ်က္စီးဆုံး႐ႈံးမႈမ်ားျပားခ့ဲသည့္ 
ဘူးသီးေတာင္၊ ေမာင္ေတာေဒသကုိ ရခုိင္ 
ျပည္နယ္အစုိးရအဖြဲ႕အပါအဝင္ အျခား 
တုိင္းေျခာက္ခုက အကူအညီေပးရန္ အသီး 
သီးတာဝန္ယူထားၾကေၾကာင္း သိရသည္။ 
(ကုိးကား- Development Media Group)

စစ္ကိုင္းတုိင္းလႊတ္ေတာ္ ဒသမပုံမွန္ အစည္းအေဝးထိ ေဆာင္ရြက္ခ်က္မ်ား 

ေမာင္ေတာေဒသ ျပန္လည္ထူေထာင္ေရးကိစၥ ရခုိင္လႊတ္ေတာ္သုိ႔တင္ျပဖုိ႔ လုိအပ္ဟုဆုိ 


